

卡撒天嬌床上用品專門店 Casablanca Loja Exclusiva ♀ 澳門東望洋友聯大廈13B地下 3B Rua De Ferreira Do Amaral, Edf. Lau Luen R/C, Macau **S** 2856 8882

# 賓利酒世界 Banny Wines Cellar

- ◎ 澳門台山菜園新街83號建富新邨置富閣地下Y鋪 Rua Hortense No. 83, Ljs. Y Edif. Klan Fu Sun Chuen, Chi Fu Kok, RC, Macau
- S 2878 8000 / 2878 0828

rgeted at customers in the EU.

×

更多積分禮品等緊您!請瀏覽<mark>www.bcm.com.mo</mark>! Visit www.bcm.com.mo to check out more gift options!

www.bcm.com.mo Tele**BCM** 商業理財通 8796 8888

大新銀行集團成員 Member of Dah Sing Banking Group



圖片僅供參考。優惠受條款及細則約束。本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。

# 澳門商業銀行信用卡・BCM Credit Card



邊門商業銀行『尊貴』系列信用卡,讓您可隨時按您所想,盡享豐富積分/現金/里數回贈!全新信用卡客戶於 推廣期內成功申請,尊享以下迎新禮遇:

BCM Premium Credit Cards offer you different types of reward programs that enable you to enjoy Bonus Point / Cash Rebate / Mileage Reward. New Credit Cardholder can enjoy the below Welcome Offers during the promotion period:

> 發卡後首三個月內累積簽賬滿\$6,800可尊享相應迎新禮遇: Accumulate spending of \$6800 within the first 3 months upon card issuance to enjoy the relevant Welcome Offer:

►━━━━ 迎新禮遇 / Welcome Offers ━━━

#### 推廣期內憑Hello Kitty信用卡累積指定簽賬加優惠價及相 關簽賬單即可換領獨家限量版Hello Kitty禮品!

Hello Kitty禮品換領活動

**Hello Kitty Gifts Redemption Offer** 

Accumulate designated spending plus special price and present the related sales slips during the Promotion Period to redeem special Hello Kitty gift !

#### \* 別注版









優惠受有關條款及細則約束,詳情請瀏覽www.bcm.com.mo. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 Terms & conditions apply, for details please visit www.bcm.com.mo. This service/product is not targeted at customers in the EU. 網上成功申請尊享額外\$100現金回贈! Enjoy extra \$100 cash reward upon successful e-application!

詳情請瀏覽: For more info please visit



### 推廣期 / Promotion Period: 18/01/2021-31/05/2021

迎新及其它非凡禮煜只適用於指定信用卡。以上優惠受有關條款及細則約束,詳情請參閱有嚴宣傳單張或瀏覽www.bcm.com.mo。本服務/產品並不是以歌點的人士為目標。 offers are bounded by relevant terms and conditions, for details, picase refer to relevant leaflet or visit www.bcm.com.mo. This service/product is not targeted at cust



由即日起至2021年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於澳門雅辰酒店旗下之 餐廳簽賬消費可享以下優惠:

From now on until 31 December 2021, BCM Credit Cardholders can enjoy the below dining offers at restaurants managed by Artyzen Grand Lapa Macau :



條款及細則:1.優惠推廣期由即日起至2021年12月31日止。2.以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司(\*本行\*)發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。3.客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。4.以上優惠不 適用於澳門雅辰酒店所指定之節假日,詳情請向餐廳店員查詢。5.以上優惠不適用於推廣餐單、私人宴會及會議。6.以上優惠須提前預訂並視乎餐廳訂座情況而定。7.以上優惠只適用於一檯最多12人享用。8.以上優惠須基於原應收取之費 用另收10%服務費;如適用,需額外收取茶芥或百分之五政府旅遊税。9.以上優惠不可兑換現金和與其他推廣優惠或現金券同時使用。10.本行對有關是次推廣活動之服務及產品質素概不負責。11.本行及澳門雅辰酒店保留使用此優惠之最 終決議權。12.本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。13.本行及澳門雅辰酒店保留隨時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。14.中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2021. 2. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offers. 4. The above offers are not applicable on blackout dates designated by Artyzen Grand Lapa Macau. 5. The above offers are not applicable to special promotion menus, promotional items, banquet or conference. 6. Advance reservation is required and subject to availability. 7. The above offers can only be applicable to one table with a maximum of 12 diners. 8. The above offers are not applicable to special to special to special every charge, related government tax and tea & condiments (if applicable) apply, and will be calculated base on original price. 9. The above offers are not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions or cash coupons. 10. BCM bank accepts no liability for the services and products provided. 11. In case of any disputes, BCM bank and Artyzen Grand Lapa Macau reserve the right for the final decision. 12. The service/product is not targeted at customers in the EU. 13. BCM bank and Artyzen Grand Lapa Macau reserve the rights and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.

Travessa da Fortuna, No. 8-8A, Edf. Ka Fu, R/C A. Maca 營業時間 Opening Hours: 12:00 - 20:00 (星期三休息 Tuesday Off)

條款及細則:1. 優惠推廣期由即日起至2021年4月30日止。2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司(\*本行\*) 發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。4. 以上 優惠不可兑換現金或與其他推廣同時使用。5. 本行對有關是次推廣活動之服務及商品質素概不負責。6. 本行及 Cosette Flower Flori保留使用此優惠之最終決議權。7. 本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。8. 本行及Cosette Flower Flori保留随時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。9. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文 為準。

Terms & Conditions : 1. The Promotion Period is from now on until 30 April 2021. 2. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offers. 4. The offers are not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 5. BCM bank accepts no liability for the services and products provided. 6. In case of any disputes, BCM bank and Cosette Flower Fiori reserve the right for the final decision. 7. The service/product is not targeted at customers in the EU. 8. BCM bank and Cosette Flower Fiori reserve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.

RANCINE 家 D

由即日起至2021年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於 芳香世家(澳門)香精香料簽賬可尊享以下優惠: From now on until 31 December 2021, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Francine Chicard (Macau) F&F Co., LTD.:

## 指定正價商品 低至7 折 Up to 30% off selected regular-priced items



由即日起至2021年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於澳門假日酒店簽賬 消費可享以下優惠:

From now on until 31 December 2021, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offers at Holiday Inn Macau :

凡惠顧澳門假日西餐廳、奧斯卡酒吧和茶樹水療均可享有 **八 折優惠** 20% discount offer at Frascati Café, Oskar's Bar and Tea Tree Spa in Holiday Inn Macau

**奥斯卡酒吧** Oskar's Bar 營業時間 Opening Hours: 17:00-22:00



**茶樹水療** Tea Tree Spa 營業時間 Opening Hours 14:00-23:00





由即日起至2021年4月30日,憑澳門商業銀行信用卡於 Cosette Flower Fiori 簽賬可尊享以下優惠:

From now on until 30 April 2021, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offers at Cosette Flower Fiori :



查詢 Enquiry :2855 3265 地址 Address:澳門氹仔北安大馬路永寧街22 - 24號寶光文創中心5樓523室 Estrada De Pac On No.691 - 847, Rua Da Tranquildade (Taipa) No.22-24, Room 523, Taipia, Macau

條款及細則:1. 優惠推廣期由即日起至2021年12月31日止。2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行") 發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。4. 以上 優惠不可兑換現金或與其他推廣同時使用。5. 本行對有關是次推廣活動之服務及商品質素概不負責。6. 本行及芳 香世家(澳門)香精香料保留使用此優惠之處終決議權。7. 本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。8. 本行及芳香世 家(澳門)香精香料保留隨時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。9. 中、英文本若在文義上有任何分歧, 概以中文為準。

Terms & Conditions : 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2021. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer is not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 5. BCM bank accepts no liability for the services and products provided. 6. In case of any disputes, BCM bank and Francine Chicard (Macau) F&F Co., LTD. reserve the right for the final decision. 7. The service/product is not targeted at customers in the EU. 8. BCM bank and Francine Chicard (Macau) F&F Co., LTD. reserve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



條款及細則:1.1推廣期由即日起至2021年12月31日止。2.以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行")發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。3.客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。4.以上優惠不適用 於澳門皇冠假日酒店所指定之節假日,詳情請向餐廳店員查詢。5.以上優惠不適用於點心及套餐。6.以上優惠不適用於10%服務費。7.以上優惠不可兑換現金或與其他推廣優惠同時使用。8.本行對有關是次推廣活動之服務及產品質素概不 負責。9.本行及澳門假日酒店保留使用此優惠之最終決議權。10.本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。11.本行及澳門假日酒店保留隨時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。12.中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2021. 2. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, SA. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offers. 4. The above offers are not applicable on blackout dates designated by Crowne Plaza Macau, please enquire restaurant staff for further information. 5. The above offers are not applicable to dim sum and set menu. 6. The above offers are not applicable to service charge. 7. The above offers are not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 8. BCM bank accepts no liability for the services and products provided. 9. In case of any dispute, BCM bank and Holiday Inn Macau reserve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 12. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese versions, shall prevail.